

## **Meningkatkan piawaian produk herba Thailand**

Penggunaan ubat herba kini popular di seluruh dunia. Institut Piawaian Perindustrian Thailand mempercepat penetapan piawaian bagi produk herba Thailand untuk meningkatkannya dan mewujudkan lebih banyak keyakinan di kalangan pengguna.

Kerajaan memberi penekanan kepada pembangunan herba Thai dan memohon untuk menambah nilai lebih tinggi dengan memprosesnya menjadi perubatan, makanan tambahan dan produk kesihatan. Kira-kira 1,800 jenis herba terkenal di pelbagai komuniti tempatan di Thailand kerana khasiat perubatannya. Dari jumlah ini, 300 herba telah digunakan sebagai bahan mentah untuk mengembangkan produk herba untuk dijual dipasaran.

Menyedari betapa pentingnya tumbuh-tumbuhan herba, Institut Piawaian Industri Thailand bekerjasama dengan Jabatan Pembangunan Perubatan Tradisional dan Alternatif Thailand, di bawah Kementerian Kesihatan Awam, dalam melancarkan projek untuk mengembangkan piawaian industri ramuan Thailand. Objektifnya adalah untuk meningkatkan kualiti ramuan Thailand, sehingga menjadi lebih kompetitif di pasaran antarabangsa.

Thailand menetapkan sasaran bahawa, pada tahun 2022, ia akan menjadi pengeksport bahan mentah utama untuk pengeluaran herba di rantau ASEAN. Permintaan untuk tanaman herba masih tinggi, kerana boleh dijadikan bahan mentah untuk banyak industri.

Pelan Induk pertama Thailand dalam Pembangunan Herba Thailand, 2017-2021, merangkumi empat strategi. Dalam strategi pertama, produk herba Thai dengan potensi yang baik akan digalakkan bagi memenuhi permintaan pasaran dalam negara dan luar negara.

Strategi kedua bertujuan untuk mengembangkan industri dan pasaran herba negara, supaya ramuan herba Thailand dapat bersaing di pasaran antarabangsa. Strategi ketiga bertujuan untuk menggalakkan penggunaan tumbuhan herba untuk rawatan perubatan dan promosi kesihatan. Dalam strategi keempat, pentadbiran dan dasar perkhidmatan kesihatan akan diperkukuhkan.

Banyak tumbuhan herba Thai dibangunkan untuk piawaian yang lebih tinggi dan bersepadu ke dalam penjagaan kesihatan primer. Promosi perubatan herba juga bertujuan untuk mengurangkan perbelanjaan perubatan rakyat dan kos pengeluaran Kerajaan untuk perkhidmatan kesihatan awam.

- Berita diterbitkan: 13 Januari 2018